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روزانه 55 نمونه برداری کیفی آب 
در البرز انجام می شود

در طول شش ماه نخست سالجاری 10 هزارو 
200 نمونه برداری از شبکه توزیع آب شرب البرز 
انجام می شود که معادل 55 نمونه برداری در 
روز است. به گزارش روابط عمومی ،حمیدرضا 
نامداری مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز ، 
در طول شش ماه نخست سال جاری، 10 هزار و 
200 نمونه برداری از شبکه توزیع آب شرب  البرز 
انجام شد. به گزارش روابط عمومی، حمیدرضا 
این  اعلام  با  البرز  آبفای  مدیرعامل  نامداری 
خبر اظهار داشت : موضوع کیفیت و سلامت 
آب توزیعی برای شرب مردم از اهمیت بالایی 
برخوردار بوده و ضروری است با کلیه ی امکانات 
با  و  مطمئن  و  سالم  آب  مدرن،  تجهیزات  و 
کیفیت بالا در اختیار همگان قرار گیرد. در همین 
راستا با توجه به اقدامات و برنامه های اجرا شده 
در مرکز پایش و نظارت بر کیفیت آب شرب 
امسال  تابستان  در  شدیم  موفق  البرز،  آبفای 
گواهی تضمین سلامت آب کرج را از سوی کمیته 
راهبری کشوری برنامه ایمنی آب دریافت کنیم.

وی ادامه داد : برای نظارت، کنترل و رصد و 
پایش هر چه دقیق تر آب شرب توزیعی، بیش 
از 10 هزار بار نمونه برداری باکتریولوژی، مواد 
آلی، فیزیکی-شیمیایی، فلزات سنگین، سموم و 
مواد جانبی گندزدا صورت گرفت که این میزان 
کنترل و پایش و نمونه برداری نسبت به مدت 
مشابه سال قبل 31 درصد افزایش داشته است.

از  راحت  با خیال  مردم   : داشت  اذعان  وی 
آب شرب استفاده کنند و به هیچ عنوان نگران 
کیفیت آب شرب توزیعی که توسط شرکت آبفای 

البرز در اختیارشان قرار دارد ، نباشند

انتخاب مدیرعامل نفت و گاز مارون 
به عنوان مدیر برتر در عرصه 

پدافند غیر عامل
در  غیرعامل  پدافند  نکوداشت  آئین  دومین 
صنعت نفت چهارشنبه 10 آبان برگزار و طی آن 
مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون 
عامل  غیر  پدافند  عرصه  برتر  مدیر  عنوان  به 
تقدیر  مورد  و  انتخاب  ایران  نفت  ملی  شرکت 
قرار گرفت.   قباد ناصری این دستاورد را نتیجه 
تلاش کلیه کارکنان شرکت در راستای صیانت از 
دارایی های سازمان برشمرد و گفت: تلاش کردیم 
با رعایت الزامات پدافندی و اجرای دستورالعمل 
های ابلاغی، محیطی امن و آرام را برای همجواران 
و کارکنان شرکت فراهم آورده و همزمان آمادگی 
کامل در مقابل تهدید های احتمالی ایجاد نمائیم. 
وی افزود: خوشبختانه امروز به عنوان کشوری 
و  هستیم  مطرح  پدافندی  عرصه  در  پیشرو  
درصنعت نفت نیز به سطح مورد نظر رسیده ایم 
و در زمینه های سایبری، عملیاتی، فنی، ایمنی و 
حراست کارآمد عمل می کنیم. شایان ذکر است 
این رویداد به میزبانی شرکت ملی گاز ایران و 
در سالن همایش های کوشک تهران برگزار شد. 

مانور دستکاری ایستگاه تقلیل 
فشارگاز CGS گرگان درهفته 

پدافند غیرعامل
دستکاری  مانور  غیرعامل  پدافند  هفته  در 
 CGS ایستگاه در محل ایستگاه تقلیل فشار گاز
گرگان با هدف آمادگی بیشتر نیروها برگزار شد .به 
گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان گلستان 
،سید جواد موسوی رئیس اداره گاز منطقه یک 
مرکز استان در این خصوص گفت این اداره بر 
اساس سناریوی تعریف شده و به منظور سنجش 
حوادث  با  مقابله  برای  همکاران  آمادگی  میزان 
مانورهای  سال  طول  در  مترقبه  غیر  و  طبیعی 
مختلفی را برنامه  ریزی و اجرا می کند. وی افزود: 
این مانور که بدون اطلاع رسانی قبلی به کارکنان 
برگزار شد ، همکاران علیرغم فاصله اداره تا ایستگاه 
در  تعریفی  زمانبندی  اساس  بر  توانستند  گاز 
سناریوی مربوطه ، در اولین فرصت ممکن درمحل 
حاضر شده و اقدامات لازمه را انجام دهند. رئیس 
اداره گاز منطقه منطقه یک گرگان درادامه اظهار 
داشت: در این مانورها نیروی انتظامی استان نیز 
ایفای نقش کرده و در همین رابطه با اولین تماس 
برقرار شده در محل حاضر شده  و نهایت همکاری 
را با این اداره به عمل آورد . موسوی در خاتمه 
از همکاری و همیاری کلیه شرکت کنندگان گفت 
:امیدواریم با یک برنامه ریزی منسجم و هماهنگ 
بتوانیم  شده  تعریف  سناریوهای  اساس  بر  و 
میزان آمادگی همکاران برای مقابله با حوادث را 
دوچندان کرده تا در زمان  بروز احتمالی حوادث 
غیر مترقبه  کمترین آسیب ها را متحمل شده و 

خدمات خود را به نحو مطلوبی انجام  دهیم.

برگزاری جلسه ویژه ستاد مقابله با 
شرایط اضطراری نفت و گاز مارون

در پی اعلام مدیریت بحران استان خوزستان، 
اضطراری  شرایط  با  مقابله  ستاد  ویژه  جلسه 
شرکت نفت و گاز مارون سه شنبه 9 آبان با 
از  اطمینان  حصول  جهت  اعضاء  همه  حضور 
آمادگی شرکت برای مقابله با حوادث احتمالی  
این شرکت  مدیرعامل  برگزار شد.  و   تشکیل  
بارندگی روزهای آینده را براساس آمار سازمان 
و گفت:  کرد  توصیف  توجه"  هواشناسی"قابل 
شده  انجام  مانورهای  و  جلسات  به  توجه  با 
کامل  آمادگی  جاری،  سال  نخست  نیمه  در 
و  مردم  جان  از  حفاظت  و  سریع  اقدام  برای 
تاسیسات فرآیندی سازمان وجود دارد. مهندس 
مقابله  ستاد  اعضای  همه  افزود:  ناصری  قباد 
ستاد  با  هماهنگ  اضطراری شرکت،  شرایط  با 
مناطق نفتخیز جنوب و استان، به صورت آماده 
باش در اهواز حضور داشته و از انجام ماموریت 
های ابلاغی اطمینان حاصل  خواهند کرد؛ البته 
امید می رود که با وجود سهمگین بودن بارندگی 
ها، زیرساخت های ایجاد شده پاسخگوی حجم 
سیلاب های بالادست باشند و اتفاق  خاصی در 

این محدوده جغرافیایی روی ندهد.
وی استقرار ماشین آلات سنگین راهسازی و 
سپتیک های شرکت در مجتمع صتعتی شماره 
4 مارون و ساحل رودخانه جراحی، آماده به کار 
بودن دیزل ژنراتورها برای تامین برق اضطراری،  
اتمام هرس درختان، بررسی جاده های دسترسی 
و آمادگی کامل تیم های امداد و نجات و آتش 
نشانی شرکت را از اهم اقداماتی برشمرد که برای 
مقابله با شرایط اضطراری احتمالی پیش بینی 
شده اند. شایان ذکر است شرکت بهره برداری 
نفت و گاز مارون احداث باند بالگرد، ساخت یک 
کاروان سیار فرماندهی شرایط اضطراری، تامین 
پمپ های دیزلی تخلیه سیالات، تامین روشنایی 
ضد انفجار، احداث سکوهای تخلیه و بارگیری در 
واحد های عملیاتی، بسترسازی بخشی از ساحل 
نجات  و  امداد  عملیات  برای  جراحی  رودخانه 
مستقر  واحدهای  پایدار  برق  تامین  احتمالی، 
پروژه  چاهی،  درون  ایمنی  شیرهای  نصب  و 
های در دست اقدام شرکت برای افزایش سطح 

کارآمدی در شرایط اضطراری می باشند.

انجام نخستین عمل 
اکوکاردیوگرافی قلب در استان 

خراسان شمالی

برای  قلب  اکوکاردیوگرافی  تشخیصی  عمل 
نخستین بار در خراسان شمالی در دپارتمان قلب 
بیمارستان امام حسن)ع( بجنورد انجام شد.  فوق 
امام  بیمارستان  اکوکاردیوگرافی  و  قلب  تخصص 
حسن )ع( بجنورد، در گفت و گو با ابتکار؛ جزئیاتی 
از این عمل را تشریح و بیان کرد: این اقدام برای 
اولین بار در استان برای بانوی 40 سال با احتمال 
لیلا  دکتر  شد.  انجام  قلب  حفرات  بین  سوراخ 
حسینی با بیان اینکه اکوترنس اکو فاژیال یا اکومری 
یک روش تخصصی و از انواع اکوکاردیوگرافی است 
امواج صوتی، تصاویر متحرک  از  استفاده  با  که 
با کیفیت بالایی را از قلب و عروق خونی ایجاد 
می کند، افزود: اکو مری، روش تشخیصی است 
که برای بیماران دارای اختلالات دریچه ای که با 
بیماران  و  نیست  قابل تشخیص  اکوی معمولی 
دقیق  تشخیص  برای  باز  قلب  جراحی  نیازمند 
استفاده می شود. وی با اشاره به اینکه برای اولین 
در استان دستگاه اکوکاردیوگرافی مری در استان 
وارد چرخ خدمت شد، یادآوری کرد: با راه اندازی 
بیمارستان  قلب  دپارتمان  اکوکاردیوگرافی  بخش 
خدمت  این  ارائه  امکان  بجنورد  حسن)ع(  امام 
تشخیصی جدید فراهم شده است. دکتر حسینی 
با بیان اینکه این دستگاه از پیشرفته ترین دستگاه 
دنیاست، ادامه داد: راه اندازی این واحد در استان 
موجب تقویت و تکمیل دپارتمان قلب در استان، 
سیستم  و  بیماران  برای  درمان  هزینه  کاهش 
درمان، جلوگیری از خروج بیماران از استان و انجام 

تمام روند تشخیصی بیماران قلبی شده است.

نشست  چهارمین  در  اسدی  محمدحسن  دکتر 
تخصصی »توسعه سرمایه گذاری در شیراز« هدف 
نکات تخصصی  بررسی  را  این نشست  برگزاری  از 
سرمایه گذاری در شهر شیراز توسط اساتید، فعالان 
و متخصصان این حوزه بیان کرد و گفت: با همکاری 
شورای اسلامی شهر 50 نفر از فعالان اقتصادی در 
مناطق شهر شیراز بازدید خواهند کرد و دو هفته 
در  شهرداری  و  شورا  ارشد  مسئولان  نوبت  یک 
تا مشکل  سازمان سرمایه گذاری مستقر می شوند 
سرمایه گذاران در شهر شیراز حل شود و با توجه به 
شرایط بسیار سخت اقتصادی، به دنبال برگرداندن 
ثبات، امنیت و رضایت سرمایه گذاری به شهر شیراز 

هستیم چراکه این کلان شهر، شهر فرصت ها است.
به  شهرداری ها  نقش  افزود:  شیراز  شهردار 
خصوص در کلان شهرها بسیار مهم و برجسته است 
چراکه کلان شهرها می توانند اقتصاد جهان را تحت 
از شهرهای  بعضی  نقش  و  قرار دهند  تاثیر خود 
بزرگ نظیر توکیو، نیویورک و لندن با دارا بودن بازار 
بورس و عملکرد قوی نمونه در اقتصاد جهان گواه 

این موضوع است.
 شهردار: شیراز را نه تنها یک کلان شهر بلکه 

جهان شهر می توان دانست 
دکتراسدی با اشاره به اینکه شیراز را نه تنها یک 
کلان شهر بلکه جهان شهر می توان دانست، اظهار 
کرد: شیراز دارای ظرفیت و پتانسیل سرشاری بوده 
اهل  حرم  سومین  عنوان  به  شیراز  شهر  اکنون  و 
بیت)ع( قطب الکترونیک، گردشگری و سلامت ایران 
محسوب می شود و در عرصه های دیگر نقش آفرین 
است. وی با بیان اینکه شیراز قطب پزشکی ایران 
بوده و سالانه بیماران بسیاری را از سراسر جهان به 
خصوص کشورهای حاشیه خلیج فارس تحت درمان 
قرار می دهد، اظهار کرد: متخصصان بیمارستان فوق 
تخصصی پیوند اعضای ابوعلی سینا شیراز میزبان 
نهمین کنگره بین المللی پیوند اعضا هستند و وجود 
پزشکان متخصص تلاشگر نظیر دکتر ملک حسینی 
اولویت  ایران که به جان مردم در  پیوند کبد  پدر 
زندگی خود قرار دادند، در شهر شیرازی مایه افتخار 

و سربلندی است.  
نقش  ما  کشور  در  اینکه  به  اشاره  با  اسدی 
کلان شهرها در اقتصاد ایران و جهان تعریف شده 
نیست، اظهار کرد: امروزه شهرداری ها با مشکلات 
بسیار زیادی مواجه هستند و با پرسش از شهرداران 
می توان دریافت که جمع آوری زباله، حمل و نقل و 
355 وظیفه دیگری که بر عهده شهرداری ها گذاشته 

شده نیازمند سرمایه و منابع مالی است.
  اسدی: تأمین منابع مالی برای اجرای پروژه های 

شهری در کل دنیا با اهمیت است 
برای اجرای  تأمین منابع مالی  اینکه  بیان  با  وی 
پروژه های شهری در کل دنیا با اهمیت است، تأکید 
کرد: پروژه ها برای اجرا در شهرها بسیار گران و پر 
 2 حدود  مترو  کیلومتر  یک  اجرای  و  بوده  هزینه 
هزار میلیارد تومان هزینه دارد و همینطور در شیراز 
می شوند  تولید  زباله  تن  و 50  میلیون  یک  روزی 
که با محاسبه های جزئی می توان دریافت که اداره 
شهر بسیار گران است و در کشور هیچ مقامی در 
قوه مقننه و مجریه راه های تأمین مالی هزینه ها را 

تعریف نکرده است.
شهردار شیراز تصریح کرد: امروز شهرداری ها با 
بحران های زیاد مواجه هستند اما در شهر شیراز با 
همت 13 هزار پرسنل شهرداری و حمایت بی دریغ 
شورای شهر به همگان این نوید را می دهیم که تمام 

پروژه های شهری شیراز همزمان در حال کار است.
  پروژه های شهری در دست اجرای شیراز تنها 

تقاطع و خیابان نیست
اجرای  دست  در  شهری  پروژه های  دکتراسدی 
شیراز را مورد توجه قرار داد و اظهار کرد: برخی ها 
تصور می کنند تنها پروژه های عمرانی مثل تقاطع و 
خیابان اجرا می شود درصورتی که پردیس سینمایی 
امین تارخ یکی از پروژه های شهرداری شیراز بود که 
اکنون با بهره برداری از آن تحول در سرانه فرهنگی 
شهر شیراز ایجاد شد.همچنین بهره برداری از بازار 
پروتئین شیراز با 45 هزار متر زیربنا باعث ساماندهی 

مشاغل ماهی و میگو فروشان می شود.
شهردار شیراز با اشاره به لوله گذاری دروازه قرآن 
شیراز، گفت: اتمام این پروژه 3 ماه پیش بینی شده 
بود اما با کار شبانه روزی در کمتر از 45 روز این 
پروژه برای جلوگیری از سیل در بالادست و ورودی 
شهر شیراز اجرا شد همچنین امروزه شهرداری شیراز 

عملیات اجرایی همزمان سه خط مترو را در دست 
اجرا دارد. وی با بیان اینکه در دو سال گذشته 2 
همایش کشوری حوزه سرمایه گذاری در شهر شیراز 
برگزار شده است، گفت: امروز شاهد اجرای چهارمین 
نشست تخصصی سرمایه گذاری شهر شیراز هستیم 
و در دو سال گذشته بودجه شهرداری شیراز از ۶ 
هزار و 1۶0 میلیارد تومان به 23 هزار و 500 میلیارد 
تومان رسیده که رشدی حدود 400 درصدی از طریق 
سرمایه گذاری را داشته و در هیچ کلانشهری این رقم 

بودجه محقق نشده است.
  تسویه ۷ هزار و 500 میلیارد تومانی بدهی 

شهرداری شیراز در سال گذشته 
میلیارد   500 و  هزار   ۷ تسویه  از   دکتراسدی 
تومانی بدهی شهرداری شیراز در سال گذشته خبر 
داد و  افزود: سال گذشته شهروندان شهر راز به 
شهرداری شیراز اعتماد کردند و سال گذشته ۸ هزار 
و 500 میلیارد تومان از مردم شیراز عوارض اخذ شد 
همچنین شهرداری شیراز به صورت شبانه روزی و 
بدون توقف در حال کار است از این رو در افق صد 
روز آینده و دهه فجر 1402 انقلاب اسلامی،  20 هزار 
میلیارد تومان پروژه به بهره برداری خواهد رسید و 30 

هزار میلیارد تومان پروژه آغاز به کار خواهند کرد.
شهردار شیراز در بخشی از سخنان خود مردم شهر 
شیراز را عامل اعتبار این کلان شهر در بین جهانیان 

دانست و بر حفظ چهره ارزشمند شیراز تأکید کرد.
در  فرهنگ سازی  لزوم  بر  اشاره  با  وی 
فرهنگ سازی،  از  پس  گفت:  سرمایه گذاری، 
اعتمادسازی سرمایه گذاری رخ خواهد داد تا به ثبات 
امنیت اقتصادی برسیم از این رو مسئولان، مدیران 
و فعالان اقتصادی شهر شیراز باید تلاش کنند که 

شیراز بهشت سرمایه گذاری شود. 
 رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای 
اسلامی شهر شیراز: شناسایی و احصای موانع 
سرمایه گذاری مهم ترین هدف این نشست بود

رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری  شورای 
از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  نیز  اسلامی شهر شیراز 
رسالت های مهم این کمیسیون برگزاری نشست ها 
و همایش های  سرمایه گذاری با هدف های  مختلف 
است، اظهار کرد: شناسایی و احصای موانع بر سر 
راه سرمایه گذاری با ارتباط مستقیم با سرمایه گذاران 
و فعالین اقتصادی مهم ترین هدف در این همایش 
بود.  علیرضا اسکندری گفت: در این همایش شنوای 
مشکلات سد راه سرمایه گذاران بودیم و قطعا در 
تصمیم گیری و تصمیم سازی فرصت های سرمایه 
خواهیم  حل  راه  بهترین  به  کمیسیون  در  گذاری 
و  ها  نشست  همین  در خلال  افزود:  وی  رسید.  
همایش ها است که می توانیم فرصت های بالقوه 

سرمایه گذاری در شهر شیراز را شناسایی کنیم.

رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری  شورای 
مسیر  که  برآنیم  کرد:  اظهار  شیراز  شهر  اسلامی 
سرمایه پذیری و  سرمایه گذاری در شهر شیراز را 
هموارتر نماییم و این موضوع را به عنوان یکی از 

برندهای شهر شیراز به دنیا معرفی کنیم.
اسکندری جذب تکلیف 100 درصدی سرمایه گذاری 
معادل 15 هزار میلیارد تومان در سال گذشته را یک 
دستاورد مهم و موفق عنوان نمود و گفت: گزارش 
روند این پروژه در هفته گذشته در صحن علنی شورا 

قرایت گردید و به اطلاع شهروندان رسانده شد.
وی افزود: در سال گذشته 15 هزار میلیارد تومان 
قرارداد سرمایه گذاری با سرمایه گذاران منعقد گردید 
که معادل 15 هزار میلیارد تومان بودجه شهرداری در 
سال گذشته بود و امسال نیز درصدد انعقاد قرارداد 
20 هزار میلیارد تومانی با سرمایه گذاران هستیم که 
این موضوع نشان دهنده عزم راسخ مدیریت شهری 

و شورای شهر در جهت آبادانی شهر شیراز است.
رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری  شورای 
اسلامی شهر شیراز عدم تنوع بسته های سرمایه 
گذاری را یکی از  آسیب های مهم سرمایه گذاری 
دانست و اظهار کرد: این نشست با موضوع تنوع 
بخشی به بسته های سرمایه گذاری برگزار گردید 
و در کنار آن به فرصت های سرمایه گذاری مولد 
نیز پرداخته شد و در این راستا تلاش می نماییم به  
شعار سال مبنی بر مهار تورم و رشد تولید را از طریق 

سرمایه گذاری عمل کنیم. 
اسکندری گفت: فرصت های مولدی که بتوانند 
اقتصاد شهری را پویا نمایند و بتوانند رفاه اجتماعی، 
رشد تولید و مهار تورم اقتصادی را برای شهروندان 
شهر شیراز رقم بزنند مورد توجه این نشست قرار 
داشت و در واقع ما به دنبال  فرصت های سرمایه 
گذاری برای ایجاد اشتغال در شهر می باشیم که به 

نتایج مهمی نیز دست یافتیم.
وی افزود: در قدم اول این همایش، آسیب شناسی 
فرصت های سرمایه گذاری مورد توجه قرار گرفت و 
اینکه چرا تاکنون این اتفاقات در شهر شیراز روی 
نداده است پرداخته شد و در قدم بعدی شناسایی 
و ارایه راهکار برای جذب سرمایه گذاران مورد توجه 

قرار داشت.
رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری  شورای 
اسلامی شهر شیراز اظهار کرد: در تلاش هستیم تا از 
طریق دیپلماسی اقتصادی بتوانیم به یک شهر پایدار 
اقتصادی برسیم تا عواید و منفعت آن به شهروندان 

شهر شیراز برسد.
  نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز: 

دولت مردان باید در کنار فعالان اقتصادی خصوصی 
حضور داشته باشند

نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با بیان اینکه 

برای تحقق رشد پایدار اقتصاد صرفا بخش خصوصی 
نمی تواند ایفای نقش کند، گفت: دولتمردان نیز باید 
در کنار فعالان اقتصادی خصوصی حضور داشته 

باشند.
محمد تقی تذروی در چهارمین نشست تخصصی 
اینکه  بیان  با  شیراز«  در  سرمایه گذاری  »توسعه 
شهر  شورای  مختلف  ادوار  در  دغدغه  مهم ترین 
شیراز تأمین منابع پایدار شهری و سرمایه گذاری بود 
که در سرلیست شعار کاندیداهای انتخابات شورا 
نیز قرار می گرفت، تأکید کرد: افزایش عوارض برای 
تأمین منابع مالی و مدیریت شهر تا سقف خاصی 
ممکن است از این رو باید برای تأمین مالی پروژه های 

شهرداری، جذب سرمایه را در نظر می گرفتیم.
نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز افزود: برای 
رسیدن به تأمین منابع مالی، رشد پایدار اقتصادی 
برای تحقق  این رو  از  بگیرد  قرار  باید در رأس آن 
رشد پایدار اقتصاد صرفا بخش خصوصی نمی تواند 
ایفای نقش کند و دولتمردان نیز باید در کنار فعالان 

اقتصادی خصوصی حضور داشته باشند.
پیوند دولت  اتصال  اینکه حلقه  بر  تأکید  با  وی 
اظهار  هستند،  شهرداری ها  خصوصی  بخش  و 
کرد: در سطح شهر شیراز صرفا شهرداری مجری 
پروژه های سرمایه گذاری و عمرانی است و در شورای 
ششم شورای شهر نشست های تخصصی مختلفی 
حوزه  در  داشت،  نیاز  شهرداری  که  هرآنچه  و 

سرمایه گذاری و تأمین منابع مالی برگزار کرد.
نگاه  با  شهردار  انتخاب  اینکه  بیان  با  تذروی 
انتخاباتی  وعده  جزو  سرمایه گذاری  و  گردشگری 
خود  وعده  به  امروز  گفت:  بود،  شورا  اعضای 
شورای  اعضای  توسط  شهرداری  و   کردیم  عمل 
پشتوانه  و  خود  تجربه  با  که  شد  انتخاب  شهر 
سرمایه گذاران و اعتماد شهروندان نتایج خوبی را رقم 
زد از این رو امیدواریم قطار پیشرفت شهر شیراز دچار 

خلل نشود.
وی از حمایت تمام قد شورا از شهرداری شیراز 
گفت:  و  داد  خبر  شهر  آبادانی  و  پیشرفت  برای 
آسیب شناسی،  سند  تصویب  نظیر  مصوباتی 
شیوه های سرمایه گذاری و... تفویض اختیار پروژه ها 
به شهردار انجام شده تا رشد مثبت کلان شهر شیراز 
محقق شود بنابراین امروز شهرداری شیراز کمبود 

دستورالعمل و شیوه نامه ندارد.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز در پایان سخنان 
تومان سرمایه گذاری  میلیارد  هزار  افزود: 30  خود 
تکلیف شورای ششم شهر شیراز به شهرداری است 
که اکنون باتوجه به عملکرد شهرداری می توان گفت 
سودی  برای  سرمایه گذاران  حضور  برای  فضا  که 
مهیا         مردم  نیاز  مورد  پروژه های  انجام  و  سرشار 

شده است.

با حضور اعضای شورا و مدیران شهرداری برگزار شد

چهارمین نشست بررسی راهکارهای توسعه سرمایه گذاری در شیراز
شهردار شیراز از حمایت سرمایه گذاران خبر داد و گفت: با توجه به شرایط بسیار سخت اقتصادی، به دنبال برگرداندن ثبات، امنیت و رضایت 

سرمایه گذاری به شهر شیراز هستیم چراکه این کلان شهر، شهر فرصت ها است.

نقش 
شهرداری ها 

به خصوص در 
کلان شهرها 
بسیار مهم 
و برجسته 

است چراکه 
کلان شهرها 

می توانند 
اقتصاد جهان را 
تحت تاثیر خود 

قرار دهند

معاون راهداری مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی:
آسفالت ریزی و اجرای کنارگذر جنوبی تبریز ۸5 درصد پیشرفت فیزیکی دارد

آذربایجان شرقی - فلاح: معاون راهداری مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: آسفالت ریزی لایه سوم 
کنارگذر جنوبی تبریز )اتوبان شهید کسایی( از طرح های دور اول سفر رییس جمهور به استان به طول ۶ کیلومتر انجام شده و 
بقیه هم در حال اجراست و در مجموع بیش از ۸5 درصد پیشرفت فیزیکی دارد. غلامرضا رسول زاده، افزود: یک لایه آسفالت 
ریزی این اتوبان به طول 1۶ کیلومتر تمام شده، لایه دوم آن به طول حدود 9 کیلومتر و لایه سوم آن در طول ۶ کیلومتر انجام 

شده و نیوجرسی در طول مسیر در حال جاگذاری و نصب است.
وی اظهار کرد: تعریض کنارگذر جنوبی تبریز )بزرگراه شهید کسایی( از مصوبات دور اول سفر رییس جمهور به آذربایجان 
شرقی بوده که با هدف سه خطه کردن باند شمالی آن از مبدا پل »دیزل آباد« تا پل » شهید یاغچیان« برای کاهش بار ترافیکی 

این مسیر همان طور که اشاره شد با بیش از ۸5 درصد پیشرفت فیزیکی در حال اجراست.
وی ادامه داد: پروژه تعریض کنارگذر جنوبی تبریز) اتوبان شهید کسایی( به طول 1۶ کیلومتر با مشارکت شهرداری در حال اجرا 
بوده و زیرسازی و شن ریزی آن انجام شده است. معاون راهداری مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: 
آسفالت ریزی و نصب نیوجرسی به طول ۶ کیلومتر در اول این اتوبان تمام شده است و قرار است اداره برق بعد از نصب نیوجرسی ها اقدام به نصب تیرهای 
روشنایی کند. رسول زاده، ادامه داد: اعتبار این طرح بیش از یک هزار و 500 میلیارد ریال است که با تخصیص به موقع و مساعد بودن شرایط جوی، کل مسیر 
این اتوبان آسفالت ریزی، نیوجرسی نصب و روشنایی آن تمام می شود. وی یادآور شد: در اجرای این طرح، 5۸ هزار مترمکعب عملیات خاکبرداری و خاکریزی، 
بیش از 50 هزار مترمکعب زیرسازی در طول مسیر شامل بیس)تسطیح( و سابیس)تراکم گیری و کوبیدن( انجام شده است. معاون راهداری مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی بال بیان اینکه پیش بینی شده که بیش از 5۶ هزار تن آسفالت در این طرح توزیع شود، گفت: تاکنون 31 هزار تن آسفالت 
ریزی انجام شده و بقیه نیز در حال انجام است. رسول زاده، افزود: اگر وقفه ای در تحویل آسفالت از سوی شهرداری ایجاد نشود و شرایط آب و هوایی مساعد 
باشد، تا پایان آبان ماه این پروژه تکمیل و به بهره برداری می رسد. کنارگذر جنوبی تبریز )بزرگراه شهید کسایی( با اینکه کمتر از یک درصد راه های آذربایجان 
شرقی را شامل می شود، با دربرگیری حدود سه درصد از مجموع تصادفات رانندگی به جاده مرگ معروف شده و ساماندهی و ایمن سازی آن از مطالبات اصلی 
شهروندان است. این بزرگراه در واقع بخشی از آزادراه تهران–تبریز را تشکیل می دهد که در ادامه به کنارگذر غربی تبریز )آزادراه شهید باکری( منتهی شده و در 
نهایت به بازرگان و از آنجا نیز به اروپا متصل می شود. آذربایجان شرقی دارای 235 کیلومتر آزادراه، 453 کیلومتر بزرگراه، 922 کیلومتر راه اصلی، 2 هزار و ۷5 

کیلومتر راه فرعی و 10 هزار و 441 کیلومتر راه روستایی است.

مدیرکل مخابرات منطقه البرز : 
۹۰ درصد دستگاه های اجرایی البرز به فیبر نوری متصل شدند 

مدیرکل مخابرات منطقه البرز گفت: بیش از 90 درصد از دستگاه های اجرایی این استان تاکنون به فیبر نوری متصل شده اند و تعداد 
باقیمانده نیز در مرحله واگذاری است. "عبدالله بیان" به مناسبت روز جهانی فیبرنوری )چهارم نوامبر( در گفت و گو با خبرنگار 

ایرنا اظهار کرد: توسعه فیبر نوری با استقبال مشترکان در مناطق شهری و روستایی البرز قرار گرفته است.
وی گفت: برای همگامی با پیشرفت و رشد روزافزون فناوری های ارتباطی و اطلاعاتی در تلاش هستیم تا نهضت جهادی 

شرکت مخابرات ایران در زمینه فیبر نوری در استان البرز به خوبی پیش ببریم.
بیان اضافه کرد: با تلاش انجام شده علاوه بر بافت شهری ، ارتباط بیش از95 درصد از روستاهای این استان نیز از طریق 

فیبر نوری انجام شده است.
مدیرکل مخابرات البرز افزود: تاکنونبیشتر شرکت های تولیدی استان البرز به شبکه فیبر نوری پیوسته اندضمن آنکه مشترکان 
نیز می توانند از این پس بدون تغییر شماره و با همان شماره تلفن فعال خود، فیبر نوری دریافت کنند. وی بیان کرد: واحدهای 
مسکونی، اداری و تجاری در استان البرز می توانند با بهره گیری از این فناوری نیازهای خود را در حوزه ارتباطات با کیفیت مطلوب برآورده 
سازند. مدیرکل مخابرات البرز دربخش دیگری ازسخنان خود ارائه پهنای باند بالا، کاهش محدودیت، ظرفیت سازی بالا، ارائه کیفیت سرویس و حذف محدودیت 
های بعد مسافت را از جمله مزایای فیبر نوری عنوان کرد. وی افزود: با ادامه این روند و اجرای پروژه های بیشتر در این حوزه شاهد تحولی شگرف در صنعت 
ارتباطات و فناوری کشور خواهیم بود. مدیرکل مخابرات منطقه البرز با اشاره به اینکه ظرفیت های لازم برای ارائه خدمات گسترده فیبرنوری در این استان آماده 

است، گفت: مشترکان می توانند از این ظرفیت بالقوه در عرصه ارتباطات و اینترنت پرسرعت بهره مند شوند.
وی افزود: اکنون بیش از 14 هزار مشترک شامل واحد های اداری ، مسکونی و تجاری استان با سرویس اینترنت تحت پوشش فیبر نوری ) ftth ( هستند بیش 
از 10 هزار مشترک آنها خانگی تلفن ثابت نیز از فیبر نوری استفاده می نمایند و در زمان حاضر نیز آماده واگذاری تعداد زیادی انشعاب در استان البرز هستیم.
وی یادآورشد تحقق دایری فیبر نوری در استان البرز نیازمند همکاری و مشارکت بیشتر سازمان نظام مهندسی و سایر دستگاه های اجرایی است و باید قبل از 
ساخت و سازها این ظرفیت در مکان های مسکونی ، تجاری ، اداری و صنعتی فراهم شود. وی اضافه کرد: اکنون بخش قابل توجهی از شبکه فیبر نوری استان 
احداث شده و انتظار می رود شهروندان از این شبکه برای فعالیت های اینترنت پرسرعت بیشتر بهره ببرند. بیان اظهار کرد: همچنین اکنون بیش از 1۸5 هزار 
مشترک از سرویس ADSL و چهارهزار و 500 مشترک از سرویس VDSL در استان البرز بهره مند هستند . مدیرکل مخابرات منطقه البرز گفت: در زمان حاضر 

یک میلیون و 102 هزار شماره تلفن ثابت دراستان دایر است که بیش از 11هزار شماره در سال جاری به مشترکان واگذار شده است .

معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز:

معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز، از 
اجرای پروژه احداث، بهسازی و روکش آسفالت در راه های روستایی 
طالقان خبر داد و گفت: این پروژه ها با اعتباری بالغ بر ۸0 میلیارد 

تومان در حال اجراست. حمید پرورشی  با اشاره به اجرای پروژه 
احداث و بهسازی محورهای روستایی شهرستان طالقان اظهار کرد: 
درحال حاضر پروژه احداث و بهسازی محورهای روستایی دهدر به 

طول 1.3 کیلومتر، گته ده به طول 2.5 کیلومتر و پرچان به خیکان 
به طول 3.5 کیلومتر و روکش آسفالت محور جوستان به دیزان به 

طول 10 کیلومتر اجرا شده است.

وستایی طالقان بهسازی شد راه های ر


